协邦铝业是中国知名的铝型材专业制造商.依托集团的资源优势大投入，大产出。公司引进日本、台湾、瑞士、和意大利协等国家和地区的最新制造铝型材专用设备和生产技术。

目前已建成投产的主要设备：
蓄热式熔炼炉2台。均匀化炉1台。
台湾进口500吨-4000吨挤压机9台。
日本引进全自动氧化，电泳生产线1条。
意大利进口全自动竖挂式粉末喷涂线1条。并配备德国进口直读光谱仪、拉力试验机、硬度计,测厚计,光泽计,色差仪等大批检测设备。

公司承接6463,6061，6063,7005等各种材质的散热器类，面板类，管材类，以及汽车，火车，轮船，地铁，机械零件类等一系列铝型材的精工制作与非标铝型材的专业开模生产,满足您特别需要。表面处理可氧化．电泳．喷涂等

公司建立以来以新一代优化科学管理制度，坚持实施ISO9001:2000国际质量管理体系，全面保障产品的品质和客户的利益。公司本着诚信为本、务实创新。协邦人愿以专业水准和不懈的努力，为您提供满意的产品，竭诚为您提供最优质的服务。

① Xiebang Aluminium Co,. Ltd is a well-known professional manufacturer which specializes in kinds of aluminium profiles. It is put into large capital and has big output yearly depending on the resource advantage of group. Besides, the newest special equipments and top production technology from Japan, Taiwan, Switzerland, Italy and other countries and regions for manufacturing aluminium profiles have been introduced into. At present, it has been equipped with some main facilities for operation: 2 efficient regenerative melting furnaces; 1 uniformity furnace; 9 extruding machine between 500-4000T introduced from Taiwan; 1 full automatic anodizing and electrophoresis producing lines from Japan; automatic vertical hanging powder coating producing lines imported from Italy; And owns direct reading spectrometer, tension testing machine, hardness tester, thickness gage, gloss meter, color difference machine etc  from Germany.

The company undertakes various heat sinks, aluminium panels, tubes and pipes of 6463,6061,6063,7005 and series of aluminium fabrication & non-standard professional tooling production for aluminium profiles used in bus, train, steamship, metro and machine spare parts to meet your special requirements. The surface treatment can be anodizing, electrophoresis and powder coating, etc.

With the newest first-rated scientific management system since the establishment, Xiebang insists in implement ISO9001:2000 international quality management system to well control products quality and fully guarantee consumer interests. Xiebang has been faith in honesty and innovation. We sincerely wish to provide satisfactory products and the best quality service for you based on the professional level and unremitting effort.

② Xiebang Aluminum Co,.ltd is well-known professional manufacturer. Relying on the resource advantages of large investment groups and large output. The company to introduce Japan, Taiwan, Switzerland, and Italy and other countries and regions, the latest manufacturing aluminum specialized equipment and production technology. Now completed and put into the main equipment: 2 sets of regenerative furnace. Homogenization furnace one Taiwan. Taiwan imported 500 tons of -4000 tons extruder 9 units. Japan, the introduction of automatic oxidation, electrophoresis production line 1. Italian imports of automatic vertical powder coating line of a hanging. And equipped with German imports direct-reading spectrometer, tensile tester, hardness tester, thickness meter, gloss meter, colorimeter, and many other test equipment.
Company to undertake a variety of materials such as 6463,6061,6063,7005 radiator type, panel type, pipe type, as well as cars, trains, ships, subway, machinery parts class and a series of aluminum-based Seiko production and non - the professional standard aluminum mold production, to meet your special needs. Oxidized surface treatment. Electrophoresis. Spraying
Since the establishment of a new generation of the company in order to optimize the scientific management system, adhere to the implementation of ISO9001: 2000 international quality management system, comprehensive protection for product quality and customer interests. The company in good faith-oriented, pragmatic and innovative. We would like to professionalism and tireless efforts to provide you with satisfactory products and dedicated to provide you with the best quality service.
铝型材框架，工业铝型材。铝型材配件
铝电机外壳 司服电机外壳 各种机电外壳
铝圆管 方管 方棒 扁管 等边槽铝
铝合金 上海铝型材 高难度异型材
铝型材 上海铝型材 异型材开发 氧化铝型材
机械设备铝型材,铝制品,管材,棒材,支架,连接件
铝制品 铝件机加工 铝加工　装配线型材,工业型材
家具型材,把手型材,拉手型材,导轨型材
心铝棒,铝制品, 空铝合金棒,六角铝棒,6061铝棒

导轨铝型材 铝面板 工业导轨(

相框铝材,边框铝材,画框铝材 镜框铝型材

铝管零部件 铝件精加工

铝制品 铝件机加工 铝加工　专业的各种表面处

铝合金，上海铝型材，氧化铝型材，上海工业型材

上海工业型材 铝型材综合解决商,铝型材成形到成品

汽车型材 工业型材 汽车装饰型材

汽车电子散热器 电器散热器 电路散热器

灯具型材 灯具装饰型材

散热器 高难散热器型材 上海散热器

铝型材 上海铝型材 踏板铝型材 楼梯铝型材

气缸型材,气缸,各种液压气缸型材

铝管,铝棒,大截面铝管,六角棒,异型材

深加工,铝制品

踏板铝型材，楼梯铝踏板，鞋柜铝踏板

水箱，蒸发箱，缸体，缸盖，活塞，大小瓦，水泵，机油泵，暖风水箱，分电器，方向机外壳，鼓式制动分泵，进气支管，节气门，变速器壳，豪华车轮毂，奥迪，宝马，奔驰底盘托臂悬挂系统全采用铝制品
导轨铝型材 铝面板 工业导轨 电子面板

工业型材 上海工业材 挤压铝型材

移门型材,家具型材,教学板型材

高压柜导轨,低压柜导轨,工业开关用导轨,电气导轨

推拉窗铝材，平开窗铝材，地弹门铝材，隔热断桥铝材
移门型材,家具型材,自动门型材,沐浴房型材

铝制品 铝零部件 铝管类加工 电解铝

铝型材 上海铝型材 五金工具型材工业异型材开发

资料架,展架铝型材,货架铝型材,白板边框铝型材

铝管,铝棒,大截面铝管,六角棒,异型材

家具型材,电泳铝型材

上海铝型材，氧化铝型材，上海工业型

口琴管,方管,椭圆管,合金铝管,空心铝管

变频器外壳,铝合金电瓶外壳,面板型材,铝合金外壳

操作台铝型材,工作台铝型材,展柜铝型材,工业材

灯罩,灯管,灯座,灯饰,支架铝型材,异型材精加工

铝边条,整体厨房铝型材,封口型材,铝腰线,把手

铝合金管,波纹管,异性铝管,铝制品,铝管加工,铝管

铝导轨,铝制轨道,窗帘导轨,铝合金导轨,直线导轨

电瓶壳,蓄电池壳
管材,波纹管,铝制品,铝管弯园加工

喷涂铝型材
LED散热器,灯具散热器,家电散热器
资料架,展架铝型材,货架铝型材,黑板架,白板
铝合金彩色面板型材
卫浴导轨,窗帘导轨,导轨,铝合金镜框

机箱一体化散热器 变频器散热器 整流器散热器

工业流水线型材,40系列,60系列,80系列

氧化铝型材，电泳铝型材,喷涂铝型材
玻璃机械铝材
大型散热器,铝合金散热器,高频焊散热器,散热器
换热器,散热器,电子面板,电器铝面板,机柜铝外壳
幕墙型材
边框 铝展架型材 铝广告框架型材
铝型材开模具生产
铝合金面板,铝控制面板
铝合金面板,电子面板,电器面板,机柜外壳
铝制抽屉导轨,窗帘导轨，装饰型材,家具型材
扶手型材
表面处理,异型材,散热器,散热片,铝制外壳,铝棒
灯罩,灯管,灯座,灯饰,支架铝型材,异型材精加工
铝管,铝棒,大截面铝管,多孔铝管,六角棒

拉丝铝型材
大功率插片系列散热器 整流器散热器
